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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:1984 Stölden av 52 000 patroner

En natt i början av augusti stals det 52 000 patroner från en lastbil som stod 
parkerad i Skåne för omlastning inför vidare transport. Den fråga som alla 
ställer sig i dag är: Hur kunde detta vara möjligt? Det finns kanske ingen annan 
fråga där regeringen så uppenbart ägnar sig åt att sila mygg och svälja kameler 
som när det gäller synen på hantering av vapen och ammunition. Stora resurser 
läggs ned på att försvåra tillvaron för sportskyttar och jägare, vars vapen och 
ammunition i princip aldrig använts i kriminell verksamhet. Men däremot när 
det gäller stora problem som de kriminellas vapen eller, som i detta fall, 
avseende transport av stora mängder, förvisso helt legal, ammunition, verkar 
regeringen stå handfallen.

Min fråga till statsrådet Mikael Damberg blir därför: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att förhindra eller åtminstone 
försvåra liknande stölder i framtiden?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-20
Besvaras senast
2020-09-03


